

Sight For All (ດວງຕາສໍາລັບທຸກໆຄົນ)

ເຈ້ຍຂໍ້ມູນຄວາມຈິງກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍປົກປ້ອງເດັກ



ເດັກນ້ອຍມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບການປົກປ້ອງແລະຄວາມປອດໄພຈາກການຂົ່ມເຫັງ ແລະການສວຍໃຊ້. ຄວາມຈໍາເປັນໃນການປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍ ແມ່ນສິ່ງສໍາຄັນທີ່ສຸດສໍາລັບຊຸມຊົນທັງໝົດ. ເດັກນ້ອຍທົ່ວໂລກແມ່ນໄດ້ຖືກສວຍໃຊ້ແລະຂົ່ມເຫັງແລະຖືກລ່ວງລະເມີດທາງເພດ, ທາງຮ່າງກາຍ ແລະຈິດໃຈ. ເດັກນ້ອຍຫຼາຍຄົນຖືກບັງຄັບໃຫ້ເຮັດວຽກທີ່ຖືກສວຍໃຊ້, ລວມເຖິງການສວຍໃຊ້ເປັນສິນຄ້າທາງເພດ.

Sight For All (ດວງຕາສໍາລັບທຸກໆຄົນ) ເຫັນວ່າການຂົ່ມເຫັງເດັກນ້ອຍແລະການສວຍໃຊ້ເດັກນ້ອຍເປັນສິ່ງທີ່ຍອມຮັບບໍ່ໄດ້ໃນທຸກກໍລະນີ. ເດັກນ້ອຍມີສິດທີ່ຈະໄດ້ຮັບການປົກປ້ອງແລະຄວາມປອດໄພຈາກການຂົ່ມເຫັງແລະການສວຍໃຊ້, ແລະ Sight For All ມີວິທີການທີ່ມີ ຄວາມອິດທິພົນລະດັບສູນຕໍ່ການຂົ່ມເຫັງແລະສວຍໃຊ້ເດັກນ້ອຍ.

ນະໂຍບາຍປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍຂອງ Sight For All ມີຢູ່ເພື່ອໃຫ້ໝັ້ນໃຈວ່າໃຫ້ມີຄວາມປອດໄພສໍາລັບຜູ້ທີ່ອົງການເຮົາເຮັດວຽກນໍາ, ລວມເຖິງ ເດັກນ້ອຍເອງ.

ເຈ້ຍຂໍ້ມູນຄວາມຈິງນີ້ສະໜອງພາບລວມຂອງນະໂຍບາຍປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍຂອງ Sight For All, ແຕ່ວ່າມັນບໍ່ແມ່ນສິ່ງທົດແທນນະໂຍບາຍ. ນະໂຍບາຍປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍຂອງ Sight For All ແມ່ນຖືກນໍາໃຊ້ກັບບຸກຄະລາກອນທຸກຄົນ ລວມມີ: ຄະນະອໍານວຍການ, ບັນດາພະນັກ ງານ, ອາສາສະໝັກດ້ານແພດ (ວິຊັນນາຣີ Visionaries), ອາສາສະໝັກທີ່ບໍ່ແມ່ນແພດ, ເຈົ້າໜ້າທີ່ແພດປົນປົວຕາຂອງປະເທດ, ຜູ້ຮ່ວມງານ, ຜູ້ປະກອບສ່ວນໃນໂຄງການ, ຄະນະອໍານວຍການຂອງພະແນກຕາ, ຜູ້ຮັບເໝົາ, ຜູ້ຕາງໜ້າພາຍໃນປະເທດທີ່ໄດ້ຝຶກຮຽນກັບໂຄງການ ຕ່າງໆຂອງ Sight For All ແລະ ຄູ່ຮ່ວມທີ່ໄດ້ເຊັນສັນຍາກັນຢ່າງເປັນທາງການກັບ Sight For All.

ນະໂຍບາຍແມ່ນໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນໂດຍຫ້າຫຼັກການ:

- ຫຼັກການທີ 1: ຄວາມອິດທິພົນລະດັບສູນກ່ຽວກັບການສວຍໃຊ້ແລະຂົ່ມເຫັງເດັກນ້ອຍ
- ຫຼັກການທີ 2: ຜົນປະໂຫຍດສູງສຸດຂອງເດັກນ້ອຍ
- ຫຼັກການທີ 3: ການຮັບຮູ້ແລະຈັດການກັບຄວາມສ່ຽງ
- ຫຼັກການທີ 4: ຄວາມຮັບຜິດຊອບເລື່ອງຄວາມປອດໄພຂອງເດັກນ້ອຍ
- ຫຼັກການທີ 5: ການລາຍງານແລະຂັ້ນຕອນຄວາມຍຸຕິທໍາ

ຄໍານິຍາມທີ່ສໍາຄັນ

ເດັກນ້ອຍ:

ອີງຕາມສັນຍາສະຫາປະຊາຊາດໃນດ້ານສິດທິຂອງເດັກນ້ອຍ, 'ເດັກນ້ອຍ' ໝາຍເຖິງມະນຸດທຸກຄົນທີ່ມີອາຍຸເຕົ້າກວ່າ18ປີ ນອກຈາກວ່າ ຈະມີກົດໝາຍທີ່ນໍາໃຊ້ໄດ້ກັບເດັກຄົນນັ້ນ, ສ່ວນໃຫຍ່ແມ່ນບັນລຸກ່ອນນັ້ນ.

ການຂົ່ມເຫັງ:

ການຂົ່ມເຫັງທາງຮ່າງກາຍ - ການໃຊ້ແຮງບັງຄັບທາງຮ່າງກາຍຕໍ່ເດັກຄົນໜຶ່ງເຊິ່ງສົ່ງຜົນໃຫ້ເກີດເປັນໄພອັນຕະລາຍຕໍ່ເດັກຄົນນັ້ນ. ພຶດຕິກຳຂົ່ມ ເຫັງທາງຮ່າງກາຍລວມເຖິງ ການຍູ້, ຕີ, ຕີບ, ສັ່ນ, ໂຍນ, ຊັດ, ແຕະ, ກັດ, ຈຸດ, ຮັດຄໍ ແລະ ໃຊ້ຂອງເບື້ອ.

ລະເລີຍ - ຄວາມລົ້ມເຫຼວຂອງຜູ້ທີ່ແມ່ຫຼືຜູ້ຜູ້ດູແລໃນການສະໜອງໃຫ້ແກ່ເດັກຄົນໜຶ່ງ (ໃນຂະນະທີ່ເຂົາເຈົ້າຢູ່ໃນສະຖານະທີ່ສາມາດເຮັດໄດ້) ຕາມເງື່ອນໄຂເຊິ່ງເປັນທີ່ຍອມຮັບຕາມວັດທະນະທໍາວ່າເປັນສິ່ງຈໍາເປັນຕໍ່ການເຕີບໂຕແລະການຢູ່ດີທາງດ້ານຮ່າງກາຍແລະຈິດໃຈຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ການຂົ່ມເຫັງທາງຈິດໃຈ - ໝາຍເຖິງການກະທໍາຂອງຜູ້ທີ່ແມ່ຫຼືຜູ້ຜູ້ດູແລທາງດ້ານວາຈາຫຼືສັນຍາລັກຕໍ່ເດັກຄົນໜຶ່ງຫຼືຮູບແບບຂອງຄວາມລົ້ມເຫຼວ ຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ, ໃນການສະໜອງໃຫ້ເດັກນ້ອຍດ້ວຍການບໍາລຸງຖະນຸຖະໜອມທາງຮ່າງກາຍແລະໃຫ້ຄວາມເອົາໃຈໃສ່ທາງຈິດໃຈຢ່າງຜຽງຜໍ. ການ ກະທໍາດັ່ງກ່າວມີແນວໂນ້ມຢ່າງສູງທີ່ຈະທໍາລາຍຄວາມໝັ້ນໃຈໃນຕົນເອງຫຼືຄວາມອາດສາມາດດ້ານສັງຄົມຂອງເດັກ.

ການຂົ່ມເຫັງທາງເພດ - ການໃຊ້ເດັກນ້ອຍເພື່ອຄວາມສໍາລານທາງເພດໂດຍຜູ້ໃຫຍ່ຫຼືເດັກທີ່ໃຫຍ່ກວ່າຫຼາຍຫຼືໄວລຸ້ນ. ພຶດຕິກຳຂົ່ມເຫັງທາງ ເພດ ສາມາດລວມເຖິງ ການລູບຄໍາອະໄວຍະວະເພດ, ການສໍາເລັດຄວາມໃຄ້ດ້ວຍຕົນເອງ, ເພດສໍາພັນທາງປາກ, ການສອດໃສ່ໃນຊ່ອງຄອດຫຼື ທະວານໂດຍອະໄວຍະວະເພດຊາຍ, ນິ້ວມື ຫຼື ສິ່ງຂອງຢ່າງອື່ນ, ການລູບຄໍາໜ້າເອິກ, ການຈອບເບິ່ງ, ການອວດອະໄວຍະວະເພດ ແລະ ການໃຫ້ເດັກ ເບິ່ງ, ຫຼືເອົາເດັກເຂົ້າໄປມີສ່ວນກ່ຽວ, ໃນເລື່ອງລາມິກອະນາຈານ.

ການສວຍໃຊ້ແລະການຂົ່ມເຫັງເດັກ: ໜຶ່ງຫຼືຫຼາຍສິ່ງດັ່ງຂ້າງລຸ່ມນີ້:

- ປະພຶດຫຼືບັງຄັບໃຫ້ຄົນອື່ນເຮັດພຶດຕິກຳຢ່າງໜຶ່ງຫຼືຫຼາຍຢ່າງໃນການຂົ່ມເຫັງເດັກຄົນໜຶ່ງ.
- ມີຢູ່ໃນຄວາມຄອບຄອງ, ຄວບຄຸມ, ຜະຫຼິດ, ແຈກຈ່າຍ, ເອົາມາ ຫຼື ສົ່ງວັດຖຸໃນການສວຍໃຊ້ເດັກນ້ອຍ.
- ປະພຶດຫຼືບັງຄັບໃຫ້ຄົນອື່ນເຮັດພຶດຕິກຳຢ່າງໜຶ່ງຫຼືຫຼາຍຢ່າງໃນການຍົວະເຍົ້າຫຼືຍົວະເຍົ້າທາງອອນລາຍ.

ການປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍ:

ກິດຈະກຳຫຼືນິວັດຕະກຳຢ່າງໃດໜຶ່ງເຊິ່ງອອກແບບມາເພື່ອປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍໃຫ້ພົ້ນຈາກຮູບແບບໃດໆຂອງໄພອັນຕະລາຍ, ໂດຍສະເພາະທີ່ເກີດຈາກການສວຍໃຊ້ແລະຂົ່ມເຫັງເດັກ.

ການນຳໃຊ້ປະຕິບັດນະໂຍບາຍ

ສິ່ງຕ່າງໆຂ້າງລຸ່ມນີ້ແມ່ນເງື່ອນໄຂສຳຄັນໃນການນຳໃຊ້ປະຕິບັດນະໂຍບາຍປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍຂອງ Sight For All ພະຍາຍາມທີ່ຈະຮັກສາເດັກນ້ອຍໃຫ້ປອດໄພໂດຍຜ່ານພາກປະຕິບັດດັ່ງທີ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ຂ້າງລຸ່ມນີ້.

ພາກປະຕິບັດໃນການຮັບເອົາຜົນກຳນົດ

Sight For All ແນໃສ່ການຮັບເອົາຄົນທີ່ປອດໄພທີ່ສຸດແລະເໝາະສົມທີ່ສຸດເພື່ອມາຮັບຕຳແໜ່ງ, ແລະຖ້າຮູ້ເດັດຂາດຈະບໍ່ຮັບເອົາ, ບໍ່ວ່າຈະທາງຕົງແລະທາງອ້ອມ, ບຸກຄົນໃດທີ່ມີທ່າທີສະແດງຄວາມສ່ຽງແບບຍອມຮັບບໍ່ໄດ້ຕໍ່ເດັກນ້ອຍ.

ການຝຶກອົບຮົມ

ຄະນະອຳນວຍການຂອງ Sight For All, ລວມເຖິງຜູ້ຮັບຜິດຊອບ, ຄະນະແພດ Visionaries, ອາສາສະໝັກ, ເຈົ້າໜ້າທີ່ແພດປິ່ນປົວຕາໃນປະເທດ, ຜູ້ຮ່ວມງານ, ຜູ້ປະກອບສ່ວນໃນໂຄງການ, ຄູ່ຮ່ວມໂຄງການ, ທີ່ປຶກສາ ແລະ ຜູ້ຮັບເໝົາໄດ້ຮັບສຳເນົາແລະເຊັນຮັບເອົາຄວາມເຂົ້າໃຈໃນນະໂຍບາຍຂອງການປົກປ້ອງເດັກແລະກິດຈະກຳຍາວນິຍາມສຳລັບບຸກຄົນທີ່ມີສະຖານະອ່ອນແອ.

ມີການເປີດກອງປະຊຸມຮຽນຮູ້ສຳລັບການພັດທະນາພາກປະຕິບັດທີ່ດີແລະລວມເອົາພາກສ່ວນອັນສົມບູນໃນເລື່ອງການປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍ.

ຄູ່ຮ່ວມງານ

ຄູ່ຮ່ວມງານທີ່ບໍ່ແມ່ນພາກລັດຂອງ Sight For All ຕ້ອງຮັກສານະໂຍບາຍປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍຂອງຕົນ.

ຄູ່ຮ່ວມງານທີ່ເປັນພາກລັດ ແລະ Sight For All ຈະເຮັດວຽກຮ່ວມກັນເພື່ອຮັບປະກັນວ່າມາດຕະຖານການຮັກສາຄວາມປອດໄພຂອງເດັກຕ້ອງປະກອບຢູ່ໃນສັນຍາຄູ່ຮ່ວມເຮັດວຽກ. ການກະທຳໃດໆທີ່ເຮັດໃຫ້ Sight For All ເຊື່ອວ່າເປັນການເຮັດໃຫ້ເດັກນ້ອຍມີຄວາມສ່ຽງຢ່າງສູງຈະສົ່ງຜົນໃຫ້ສິ້ນສຸດສັນຍາກັບອົງການຄູ່ຮ່ວມນັ້ນ.

ການຈັດການກັບຄວາມສ່ຽງ

ການປະເມີນຄວາມສ່ຽງຂອງໂຄງການໄດ້ຖືກນຳມາປະຕິບັດເປັນພາກສ່ວນໜຶ່ງຂອງການລິເລີ່ມແລະຂັ້ນຕອນຂອງບໍລິບົດແລະຈະຖືກປະເມີນເບິ່ງຄືນເປັນໄລຍະໄປຂອງໂຄງການ ການປະເມີນເບິ່ງຄວາມສ່ຽງຂອງໂຄງການຈະກວມເອົາການຮັກສາຄວາມປອດໄພແລະລວມເອົາການກະທຳແລະຄຳຊີ້ແນະເພື່ອຫຼຸດຜ່ອນແລະກຳຈັດຄວາມສ່ຽງທີ່ມີແນວໂນ້ມວ່າຈະເກີດຂຶ້ນ.

ຄະນະອຳນວຍການຂອງ Sight For All ຕິດຕາມເບິ່ງຄວາມສ່ຽງໃນການປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍຂັ້ນລະດັບອົງການ.

ການຖ່າຍຮູບເດັກນ້ອຍ

ເມື່ອເວລາຖ່າຍຮູບເດັກນ້ອຍ, ຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ Sight For All ຕ້ອງຮູ້ຈັກ, ແລະເຂົ້າໃຈຄວາມສຳຄັນ ແລະ ນັບຖືກຽດສັກສີຂອງບຸກຄົນ, ແລະຮັບປະກັນສິດທິ, ຄວາມປອດໄພແລະຄວາມຢູ່ດີຂອງຜູ້ທີ່ຖືກຖ່າຍຮູບ. ຮູບຖ່າຍຄວນຈະສະທ້ອນເຖິງຄວາມໝາຍແລະຄວາມຈິງຢ່າງຊື່ສັດແລະຕ້ອງບໍ່ສະທ້ອນຢ່າງຜິດໆຕໍ່ບຸກຄົນ, ຄວາມໝາຍ, ສະຖານທີ່ ຫຼື ສະພາບການ. ການຍິນຍອມຕ້ອງມີສຳລັບທຸກໆຮູບທີ່ຖ່າຍເອົາ, ໂດຍມີຫຼັກຖານຂອງການຍິນຍອມຕາມເງື່ອນໄຂທີ່ທາງສຳນັກງານໃຫຍ່ຂອງ Sight For All ລະບຸໄວ້.

ການລາຍງານ

ຄວາມເປັນຫວ່ງ, ຄວາມສົງໄສ ຫຼື ການກ່າວຫາໃດໆກ່ຽວກັບການຂົ່ມເຫັງແລະສວຍໃຊ້ເດັກນ້ອຍ, ການລະເມີດນະໂຍບາຍນີ້ຫຼືກິດຈະກຳຂອງ Sight For All ຕ້ອງຖືກລາຍງານໃນທັນທີ. Sight For All ຝຶກລະບາກການລາຍງານແລະຄວາມເປັນຫວ່ງທຸກອັນຢ່າງເຂັ້ມງວດແລະປະຕິບັດການກັບເລື່ອງດັ່ງກ່າວໃນທັນທີ. ໃນການສອບສວນຄວາມເປັນຫວ່ງຫຼືການກ່າວຫາດ້ານການຂົ່ມເຫັງແລະສວຍໃຊ້ເດັກນ້ອຍ, Sight For All ຮັບປະກັນການເກັບເປັນຄວາມລັບ ແລະ ນຳໃຊ້ຫຼັກການຂອງຄວາມຍຸຕິທຳແກ່ທຸກຝ່າຍ.

ທຸກໆຄົນສາມາດລາຍງານການກະທຳທີ່ສົງໄສຫຼືເປັນຈິງກ່ຽວກັບການຂົ່ມເຫັງຫຼືສວຍໃຊ້ເດັກນ້ອຍ.

ຖ້າສິ່ງເກດເຫັນວ່າມີຜິດຕິກຳທີ່ໜ້າເປັນຫ່ວງທີ່ອາດລະເມີດນະໂຍບາຍການປົກປ້ອງເດັກນ້ອຍຫຼືກິດຈັນຍາບັນສຳລັບຄົນທີ່ມີສະຖານະອ່ອນແອຂອງ Sight For All, ສິ່ງນັ້ນຕ້ອງຖືກລາຍງານ. ຕ້ອງລາຍງານເຊັ່ນດຽວກັນ ເມື່ອມີຄວາມສິ່ງໄສຫຼືມີການກ່າວຫາກ່ຽວກັບການມີໃນຄວາມຄອບຄອງຫຼືເຂົ້າເຖິງຮູບລາມິກຂອງເດັກຫຼືວັດຖຸທີ່ເປັນການສວຍໃຊ້ເດັກ, ການສິ່ງເກດເຫັນການຖ່າຍຮູບເດັກນ້ອຍແບບບໍ່ເໝາະສົມ, ຄວາມສ່ຽງຫຼືອັນຕະລາຍໃດໆຕໍ່ເດັກເຊິ່ງເປັນຜົນຕໍ່ການກ່ຽວຂ້ອງກັບກິດຈະກຳຂອງ Sight For All. ການລາຍງານຕ້ອງເຮັດພາຍໃນລະຍະເວລາ 24 ຊົ່ວໂມງ.

ຈະຮັດຢ່າງໃດຖ້າຂ້ອຍບໍ່ໝັ້ນໃຈວ່າສິ່ງທີ່ຂ້ອຍເຫັນແມ່ນການສວຍໃຊ້ຫຼືຂົ່ມເຫັງເດັກນ້ອຍ?

ໃຫ້ຜົວຜົນຫາເຈົ້າໜ້າທີ່ຈຸດສຸມປົກປ້ອງເດັກຫຼືເຈົ້າໜ້າທີ່ພາຍໃນປະເທດຂອງ Sight For All ເພື່ອຂໍຄຳແນະນຳທີ່ເກັບເປັນຄວາມລັບແລະຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບການກຳນົດວ່າແມ່ນຫຍັງທີ່ຖືວ່າເປັນການສວຍໃຊ້ແລະຂົ່ມເຫັງເດັກນ້ອຍຫຼືການບໍ່ປະຕິບັດຕາມນະໂຍບາຍ.

ຂ້ອຍຈະລາຍງານໄດ້ຢ່າງໃດ?

ການລາຍງານສາມາດເຮັດໄດ້ໂດຍ: <https://sightforall.org/complaints/> ຫຼືໂດຍການຜົວຜົນຫາໜຶ່ງໃນບັນດາຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ Sight For All ດັ່ງຂ້າງລຸ່ມນີ້:

- ເຈົ້າໜ້າທີ່ບໍລິຫານຂັ້ນສູງຂອງ Sight For All – jhatswell@sightforall.org
- ເຈົ້າໜ້າທີ່ພາຍໃນປະເທດ Mongolia/Sri Lanka/Myanmar – myanmarcountryofficer@sightforall.org
- ເຈົ້າໜ້າທີ່ພາຍໃນປະເທດ Cambodia– cambodiacountryofficer@sightforall.org
- ເຈົ້າໜ້າທີ່ພາຍໃນປະເທດ Sri Lanka– srilankacountryofficer@sightforall.org